Circular No 239

## **IGCSE - Spring Break Circular**

21.03.2021

Dear Parent.

Greetings from Our Own English High School, Fujairah.

We want to take this opportunity to thank you for the support during these unprecedented times given both to your ward and the school.

Following is the information about the spring break for students - **R1 to S5** 

Spring Break for Students	Sunday	28.03.2021
School re- opens after Spring break for students	Sunday	11.04.2021

# IGCSE S4 (Board Students) & S5

• S4 & S5 board exams will be conducted as per the CAIE board exam schedule.

#### **Report Cards**

Report cards of FA-3/ Unit test -2 will be released on Wednesday 14th April 2021.

#### Fee payment

All school fees must be paid till March 2021 to view the report cards.

#### **PTM**

The PTM is scheduled for Thursday, 15<sup>th</sup> April 2021.

This Spring break will pave the way for our students to relax, rejuvenate and do something out of the ordinary class routine to make them feel good and have them head back to school feeling refreshed.

We look forward to your continued support as we continue to enrich the learning experience of our students. أولياء الامور الاعزاء,

تحيات من مدرستنا الثانوبة الإنجليزية بالفجيرة.

تهديكم مدرستنا الثانوية الانجليزية احر التحيات,

نود أن ننتهز هذه الفرصة لنشكركم على الدعم الذي قدمتموه للمدرسة ولأبناءكم خلال هذه الأوقات الغير مسبوقة.

فيما يلي معلومات عن إجازة الربيع للطلاب. الطلاب من الصف روضة اولى وحتى الصف الحادي عشر

2021/03/28	يوم الاحد	اجازة الربيع للطلاب
2021/04/11	يوم الاحد	استأناف الدراسة
		للطلاب بعد اجازة الربيع

## طلاب البورد الصف العاشر والحادي عشر:

• سوف يتم اجراء امتحانات البورد بناء على جدول الاختبارات المقرر من CAIE board.

### التقارير الاكاديمية:

سوف يتم صدور التقارير ل FA-3/ Unit test -2 يوم الاربعاء الموافق 14 ابريل 2021

## دفع الرسوم:

يجب ان يتم دفع الرسوم المدرسة حتى شهر مارس 2021 لكي تتمكن من الاطلاع على التقارير

#### اجتماع اولياء الامور:

سوف يتم انعقاد اجتماع اولياء الامور مع المعلمين/المعلمات يوم الخميس 15 ابريل 2021

سوف توفر عطلة الربيع فرصة لطلابنا للاسترخاء وتجديد شبابهم والقيام بشيء خارج روتين الفصل العادي وسيمدهم بالشعور بالرضا وسوف يعودون إلى المدرسة وهم يشعرون بالانتعاش.

نتطلع إلى دعمكم المستمر ونحن نواصل إثراء تجربة التعلم لطلابنا.

With kind regards,

Saleema Mahmoodi

Principal